
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 22. 10. 2014 

zasadacia miestnosť č. d. 318, MsÚ, Radlinského 2751/1,  Malacky 

v čase od 19:00 do 21:45 h 

___________________________________________________________________________ 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská; 

                členovia komisie – Mgr. Martin Macejka, Eva Režná, Rozália Habová,  

                                               Bc. Andrej Hujsa, Bc. Milan Kojs, PaedDr. Viera Mária Adamovičová; 

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD.. 

Ospravedlnení: Ing. Jozef Bulla, Lívia Spustová Dis. art.,. 

Hostia: Ing. Ladislav Adamovič, ved. OE,  
 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská. V úvode 
zasadnutia bol schválený nasledovný program:    
 
PROGRAM: 
1) Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k rozpočtu mesta a rozpočtových organizácií  
 v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky na rok 2015 s výhľadom na roky 2016 a 2017 –  
 Z94/2014 
2) Návrh rozpočtu mesta Malacky a rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  
 Malacky na rok 2015 s výhľadom na roky 2016 a 2017 – Z96/2014 
3) Návrh rozpočtov príspevkových organizácii mesta na roky 2015-2017, MCK – Z99/2014 
4) Žiadosť o schválenie dotácie na dofinancovanie ústavnej pohotovostnej zdravotnej staroslivosti  
 – Z95/2014 
5) Kronika mesta  
6) Zhodnotenie práce komisie za volebné obdobie 
8) Slávnostné ukončenie činnosti komisie 
 
 Hlasovali: 5 za                                             0 proti                                           0 nevyjadril sa 
_____________________________________________________________________________ 
K bodu 1. 
K stanovisku hlavného kontrolóra mesta k rozpočtu mesta a rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Malacky na rok 2015 s výhľadom na roky 2016 a 2017 sa členovia komisie nevyjadrili 
nakoľko bol materiál zverejnený a distribuovaný v deň zasadnutia komisie. 
 
K bodu 2. 
K tomuto bodu bol prizvaný Ing. L. Adamovič, ktorý členom komisie vysvetlil otázky ohľadne návrhu 
rozpočtu mesta a a rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky na rok 2015 s 
výhľadom na roky 2016 a 2017. Predsedníčka komisie prejavila nespokojnosť s tým, že do rozpočtu na 
rok 2015 nebola zahrnutá čiastka 20 000 € na nákup jednotných drevených stánkov, ktoré by ako majetok 
mesta mohli byť prenajímané počas mestských podujatí.  
Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho s chváliť po doplnení Oddielu 
01 – Všeobecné verejné služby, s navýšením výdavkov na materiál  o 20 000 € za účelom obstarania 
panelových stánkov. 
 
Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 



 
K bodu 3. 
V tomto bode sa členovia komisie zaoberali návrhom rozpočtu príspevkovej organizácie – Mestského 
centra kultúry.  
Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie. 
  
Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 
K bodu 4. 
V tomto bode sa komisia zaoberala materiálom, ktorý bol predložený na rokovanie MsZ na základe 
žiadosti o poskytnutie dotácie podľa VZN Mesta Malacky č. 16/2011 o dotačnej a grantovej politike 
mesta, ktorú podala Mestu Malacky dňa 8. 10. 2014 Nemocničná a. s. ako prevádzkovateľ 
zdravotníckeho zariadenia Nemocnice v Malackách, za účelom poskytovania ústavnej pohotovostnej 
služby v nemocnici v Malackách. 
Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie. 
 
Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 
K bodu 5. 
V tomto bode Mgr. M. Macejka stručne oboznámil členov komisie s Kronikou mesta Malacky, zostavenú 
z udalostí, ktoré sa v Malackách udiali v roku 2013. 
Uznesenie: členovia komisie nemajú vecné pripomienky ku Kronike mesta Malacky 2013. 
 
Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 
K bodu 6. 
V tomto bode Mgr. Trečanská oznámila členom komisie sumu, ktorá sa podarila vyzbierať v rámci 
podujatia Jablkové hodovanie 2014. Na predchádzajúcom zasadnutí komisie sa členovia komisie uzniesli, 
že výťažok zbierky bude venovaný na rekonštrukciu kaštieľa. Predsedníčka komisie odovzadla 160 € 
tajomníčke komisie, ktorá ju nasledujúci deň odviedla do pokladne MsÚ.  
Ďalej predsedníčka zhodnotila prácu komisie počas jednotlivých rokov, stručne sa vrátila k témam, 
ktorými sa komisia od roku 2011 do roku 2014 zaoberala a vyjadrila spokojnosť s väčšinou ich riešení. 
Vyjadrila však nespokojnosť nad úpadkom vzťahov z partnerskými mestami, ku ktorým prišlo v tomto 
volebnom období.  
 
V závere zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala všetkým zúčastneným členom komisie za prácu, 
ktorú počas štvorročného obdobia odviedli.  
 
 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
.......................................................                                      ...................................................... 
Ing. Ivana Nováková, PhD.                                            Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

    tajomníčka komisie                                                predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 
Príloha: prezenčná listina 
              
 
V Malackách, 23. 10. 2014 


